



RIEDER

solus
concrete
constructors





2

concrete skin

1 Solstice on the Park, Chicago, USA

Studio Gang

*concrete skin / anthracite,
liquid black, sahara, sandstone*

2 Salzburg courthouse, Austria

Franz&Sue

concrete skin / sahara

3 ZAC Moulon, Palaiseau, France

Fricout-Cassignol Architects

*concrete skin, formparts.fab
polar white*

3



4



öS



5

6



öko skin

4 USTA Ticket Office, New York, USA

Rossetti Architects
öko skin / silvergrey

5 The Stilhof, Brunnthal, Germany

M13 Architects, Gert, Uhl, Selbertinger
öko skin / liquid black

6 710 Grand, Chicago, USA

Brininstool + Lynch
öko skin / polar white





fp

formparts

7 The Corniche, London, UK

Foster + Partners

concrete skin, *formparts.mono / ivory***8 ZAC Paul Bourget 7, Paris, France**

Martin Duplantier Architects

concrete skin, *formparts.mono**liquid black*

fp



9 citizenM Tower of London Hotel, UK

Sheppard Robson Architects

formparts.mono / liquid black / luce silver

10 Research and Collection Centre, Hall in Tyrol, Austria

Franz&Sue

concrete skin / liquid black / sculptural concrete

CS

10



the material

fibreC glassfibre reinforced concrete

fibreC Glasfaserbeton

zero waste



Rieder's aim is to reduce or avoid pre- and post-consumer waste and to optimise the product life cycle in a sustainable manner.

Rieders Ziel ist es, 'pre- und post-consumer waste' zu reduzieren bzw. zu vermeiden und den Produkt-Lebenszyklus auf nachhaltige Weise zu optimieren.

crystalline silica free



All Rieder products have always been free of crystalline silica and other hazardous components (< 1 M.-%).

Alle Produkte von Rieder sind seit jeher frei von kristallinem Siliciumdioxid oder anderen gesundheitsgefährdenden Inhaltsstoffen (< 1 M.-%).

fire protection



The material guarantees absolute safety and fire resistance (fire protection class A1 „non-combustible“ according to DIN 4102).

Der Werkstoff garantiert Sicherheit und absoluten Brandschutz (Brandschutzklaasse A1 „nicht brennbar“ nach DIN 4102).

new

textures
colours
formparts.fab
formparts.mono
sizes

www.rieder.cc/new

the products

concrete skin

The large-format panels are 13 mm thin and give architects manifold opportunities in the design of individual facades, regarding colours, textures and forms.

Die großformatigen Platten sind 13 mm dünn und geben Architekten abwechslungsreiche Möglichkeiten bei der Gestaltung von individuellen Fassaden hinsichtlich Farben, Texturen und Formen.

öko skin

With öko skin, Rieder is offering concrete facades in a slat format. A vivid interplay of colours emerges through the variety of surfaces. The slat wall panels can be mounted on site.

Mit öko skin bietet Rieder Fassaden im Lattenformat. Durch die Oberflächenvielfalt entsteht ein lebendiges Farbspiel. öko skin kann mit geringem Aufwand auf der Baustelle montiert werden.

formparts

formparts.mono are shaped concrete elements, which are produced from a slab using folding moulds. The sharp-edged formparts.fab are assembled from several parts, as a result of which the maximum unwinding width increases.

formparts.mono sind geformte Betonelemente, welche aus einer Platte mittels Klappformen gefertigt werden. Die scharfkantigen formparts.fab werden aus mehreren Teilen zusammengefügt, wodurch die maximale Abwicklungsbreite größer wird.